

**Klaus Rohrbach**  
**Bulletin Editor & Administration**  
 editor@eaasdc.eu

The applications for the Spring Jamboree 2016 and the in-box of the Editor suffer a similar situation. Whilst we could enjoy in previous issues of the Bulletin nice travel reports from Sweden, Scotland, the States and some other areas, or could read self-portraits of member clubs or many event reports – now my in-box for contributions to the Bulletin shows a yawning void.

Even my new request in the previous May Bulletin did not show results. At deadline for the June Bulletin, just a single (new-themed) one-sided article had arrived, it's on page 35. Only several days after deadline the reports from Russia and Hannover ambled into my postbox.

From 2014 on, some official content like agenda, motions and minutes of the membership meeting is no longer printed in the Bulletin, even though the cover still says "Official Publication of EAASDC". That is reducing the volume of input for the editor significantly and has to be compensated for somehow in order to provide the accustomed thickness of the magazine.

This however was not possible this time. This issue is by far the thinnest since I started to do this job 5 years ago.

Thank you for your understanding. And once again, don't complain if I try to plug the hole with ancient stuff.

Bei den Bewerbungen für die Spring Jamboree 2016 ist es ähnlich wie in meinem Posteingang für Bulletin-Berichte. Während wir uns in früheren Ausgaben über nette Reiseberichte aus Schweden, Schottland, USA und woher auch immer oder über die Selbstdarstellung vieler Clubs oder über viele Veranstaltungsberichte freuen konnten, ist inzwischen in meinem Eingangskorb für Bulletintexte gähnende Leere.

Auch mein neuer Apell im letzten Bulletin hat nichts gebracht, bei Redaktionsschluss gab es diesmal nur einen einzigen neuen einseitigen Artikel, den auf Seite 35. Erst einige Tage nach Redaktionsschluss trudelten dann noch der Bericht aus Russland und der Bericht aus Hannover ein.

Seit dem Fall Round Up Datteln 2013 fehlen im Bulletin auch die offiziellen Texte wie Tagesordnung, Anträge und Protokoll der Mitgliederversammlung, obwohl in unserem Hefttitel nach wie vor „Offizielles Mitteilungsblatt der EAASDC“ steht. Auch dies reduziert das dem Editor zur Verfügung stehende Volumen und muss irgendwie ausgeglichen werden, um weiter den gewohnten Heftumfang anbieten zu können.

Diesmal war das nicht möglich. Dieses Heft ist daher das absolut Dünne seit meiner Jobübernahme vor 5 Jahren.

Danke für Euer Verständnis. Und nochmal, bitte keine Beschwerden wenn ich versuche das Loch mit altem Kram zu füllen.

## Address Change ? / Abo-Adressänderung ?

Please remember to pass your new address to the Editor (editor@eaasdc.eu) after your move.

The post office will shred Bulletins, that cannot be delivered.



Bitte vergesst nicht, nach einem Umzug Eure neue Adresse dem Editor editor@eaasdc.eu mitzuteilen:

Nicht zustellbare Bulletins werden von der Post vernichtet.

Changes of membership data to Secretary -- Clubdatenänderungen nur an Secretary